
 
 
 
 

VERSLAG BESTUURSVERGADERING  

18 december 2023  
Stadhuis Amsterdam – Piet Nakzaal (14.00 – 15.30 uur)  
 
Leden: Mw. F. Halsema (burgemeester Amsterdam, voorzitter), dhr. T.R. Poppens (burgemeester 

Amstelveen, plv. voorzitter), dhr. P. Heiliegers (burgemeester Uithoorn), dhr. G.E. Oude 
Kotte (burgemeester Aalsmeer); dhr. E. Boog (burgemeester Diemen); 

Adviseurs:  dhr. T. van Lieshout (Brandweercommandant/directeur Veiligheidsregio), dhr. A. van Dijk 
(Sectormanager Brandweerzorg), mw. J. Sylvester (Dijkgraaf Waterschap AGV),  
dhr. P. Holla (politie), dhr. P. van Rossum (directeur OOV gemeente Amsterdam), dhr. E. 
Fazzi (Defensie), dhr. J. Steenbrink (plv. hoofdofficier), mw. C. Westra (VrAA), mw. M. de 
Boo (VrAA), dhr. M. Gülseven (VrAA) en mw. S. Barsom (VrAA – verslag).   

Afwezig: mw. J. Langenacker (burgemeester Ouder-Amstel), mw. A. van der Hulst (DPG), mw. M. 
Mateyo (Rijkshavenmeester Amsterdam-Noordzeekanaal); 

Gasten: dhr. J. van Kemenade (Provincie Noord-Holland), mw. M. Fan (VrAA), dhr. M. Noijen (VrAA), 
dhr. R. Welling (Trainee MRA), mw. Y. Sinke (Trainee MRA) en dhr. D. Cordemeijer (Politie). 

  
Opening 
Burgemeester Poppens zit de vergadering voor en heet de aanwezigen welkom. 

 
1. Agenda 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda. 
 

2. Mededelingen 

• Mevrouw Westra deelt mede dat in 2024 het 150 jaar geleden is dat Brandweer 
Amsterdam als beroepskorps is ontstaan. Volgend jaar wordt stilgestaan bij deze 
mijlpaal. Dit wordt gedaan o.a. met het maken van een aantal (beeld)podcasts, het 
maken van een AR wandeling door Amsterdam (voor bewoners, bezoekers), een 
aantal mooie opendagen/activiteiten op de kazernes en een (groots) feest voor 
collega's (+ partners) en oud collega's.  

• De heer Van Lieshout geeft een toelichting op het interview dat hij heeft gegeven 
aan Zembla over het onderwerp PTSS.  

• Er vindt een korte terugblik plaats naar de landelijke overleggen (Veiligheidsberaad 
en BAC IV). 

 

3. Concept verslag bestuursvergadering d.d. 2 oktober 2023  
Het bestuur stelt het conceptverslag vast zonder de later toegevoegde zin. In de 
vergadering van 2 oktober is afgesproken dat de verschillende financiële structuren 
(VrAA en Gemeente Amsterdam) naast elkaar worden gelegd en met elkaar wordt 
besproken hoe de knelpunten (als het gaat om de aanlevertermijnen richting de 
Provincie) voor volgend jaar opgelost worden (actie).  
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N.a.v. het verslag geeft mevrouw Sylvester aan dat het waterschap graag concreet 
invulling geeft aan het aanbod om bestuurders en adviseurs VRAA uit te nodigen. De 
suggestie wordt gedaan om op een locatie van het waterschap te vergaderen en te 
combineren met een werkbezoek van een half uur (actie).   

 
3a. Opbrengsten heisessie d.d. 8 december 2023 

De VrAA neemt de actiepunten (inclusief die over bovenregionale samenwerking) op in 
de uitvoeringsagenda (beleidsplan) voor de komende jaren. Voor de zomer worden 
deze actiepunten als voorgenomen beleidsambities besproken in de colleges en ter 
zienswijze voorgelegd aan de gemeenteraden (actie). 

 
4. Wijziging Gemeenschappelijke Regeling VrAA 

Burgemeester Boog doet de suggestie om in het document ‘Uitwerking wijzigingen  
Wgr in concept GR VrAA 2024’ het woord ‘misstanden’ te vervangen door   
‘bestuursvoering’ (actie). 
Mevrouw Westra doet de check of het noodzakelijk is om het voorstel over het DB ook  
langs de raden te brengen en of de gestelde termijnen dan nog wel gehaald worden  
(actie).  
Het bestuur stemt in met de voorgenomen wijzigingen van de Gemeenschappelijke  
regeling Veiligheidsregio Amsterdam-Amstelland en bijhorende Memorie van  
Toelichting, legt de gewijzigde concept Gemeenschappelijke regeling en bijhorende  
bijlagen, via de colleges van B&W, aan de raden van de deelnemende gemeenten voor  
zienswijze (art. 1 lid 3 Wgr) en neemt kennis van de ‘Notitie instellen dagelijks bestuur  
Veiligheidsregio Amsterdam-Amstelland’. 

 

5. Procesvoorstel geactualiseerd Regionaal Risicoprofiel, Beleidsplan, Dekkingsplan en 
Crisisplan 
De heer Van Lieshout neemt de bestuurders mee in het procesvoorstel. 
Het bestuur neemt kennis van de planning om de vier wettelijke plannen (Regionaal  
Risicoprofiel, Beleidsplan VrAA, Dekkingsplan en Crisisplan) eind 2024 gezamenlijk vast  
te stellen. Wettelijk dienen de vier plannen op 1 januari 2025 van kracht te zijn.  
Het bestuur stemt in met het voorstel om bij de zes gemeenteraden bijeenkomsten te  
beleggen om de vier wettelijke plannen toe te lichten en te bespreken.  

 
6. Regionale Evenementenkalender 2024  

Burgemeester Halsema geeft een toelichting op de Amsterdamse kalender.  
Het bestuur stemt in met de evenementenkalender van 2024 voor de grote 
evenementen in de regio Amsterdam-Amstelland, stemt in met de categorisering en 
knelpuntenperioden en stemt in met de regionale uitgangspunten voor evenementen 
in 2024. 

 
7. Protocol Interregionaal Beleidsteam 
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Burgemeester Poppens geeft een toelichting op het protocol.  
Het bestuur stemt in met het protocol Interregionaal Beleidsteam (IRBT). 

 
8. Bestuurlijke update Cybergevolgbestrijding door BM Heiliegers 

Burgemeester Heiliegers geeft een update over de onderwerpen Digitale veiligheid en 
cybergevolgbestrijding. Er zal nog een ambtelijke verkenning plaatsvinden om ook de 
link te maken met het waterschap. Hij vraagt daarnaast aandacht voor de dreiging van 
cyberincidenten binnen gemeenten en roept op om gebruik te maken van de 
oefeningen die worden aangeboden vanuit de informatiebeveiligingsdienst (IBD). 
Het bestuur neemt kennis van de stand van zaken op het gebied van digitale veiligheid 
en cybergevolgbestrijding. 

 
9. Bestuurlijke 8-maands rapportage 2023 VrAA 

Burgemeester Heiliegers geeft aan dat als het bestuur nog invloed wil uitoefenen n.a.v. 
de rapportages, de cyclus korter moet zijn.  
De heer Van Lieshout licht toe dat het P&C proces binnen de VrAA in afstemming met 
de gemeenten opnieuw dient te worden ingericht. Een 8 maands-rapportage in 
december is te laat om als bestuur nog te kunnen sturen.  
 
Burgemeester Poppens geeft aan dat er eind dit jaar een onderschrijding dreigt en 
vraagt hoe zich dat verhoudt tot de meerjarige (extra) financiering. Gemeenten 
hebben hun bijdrage al verhoogd en zullen dit niet goed kunnen rijmen met deze 
onderschrijding. 
De heer Gülseven geeft aan dat de incidentele baten (€5,1 miljoen) de voornaamste 
oorzaak van het positieve resultaat zijn. Het resultaat zonder onttrekking uit de 
algemene reserve is €363k. Zonder de incidentele baten van Amsterdam van €5,1 
miljoen, was ons resultaat €4,7 miljoen negatief. Grootste oorzaken zijn loonkosten 
door cao-ontwikkeling en energielasten. De opbouw van de €5,1 miljoen is; €2,3 mln. 
niet toegewend no-regretbudget 2023, 0,9 mln. energiecompensatie en €1,9 mln. cao 
compensatie. Het no-regretpakket omvat noodzakelijke acties waarvoor nu geen of 
deels middelen zijn. Eén van de meest prangende voorbeelden is het opleiden van een 
extra blikkie om de paraatheid te kunnen garanderen en de toekomstige uitstroom op 
te vangen. Vanaf volgend jaar kunnen we hiermee starten en gaan dan ook extra 
kosten maken. 
Het bestuur neemt kennis van de 8-maandsrapportage 2023 VrAA. 
 

10. Presentatie over paraatheid en verzuim door Alfred van Dijk 
De heer Van Dijk neemt het bestuur mee in de stand van zaken rondom paraatheid en 
verzuim. Er wordt inzicht gegeven in de verzuimontwikkeling van de afgelopen jaren 
waarin een verschuiving heeft plaatsgevonden van verzuimbeleid naar 
gezondheidsbeleid. Hoewel het nog steeds gaat om een hoog percentage verzuim, is er 
wel sprake van een lichte daling van het percentage. Er wordt een toelichting gegeven 
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op hoe de inzet van paraatheid vanaf 2024 e.v. verhoogd zal worden voor zowel de 
beroeps als de vrijwilligers. 
  
Mevrouw Westra geeft aan dat vorige week MRA trainees hun advies voor 
vrijwilligerswerving hebben gepresenteerd. De resultaten bestaan o.a. uit een 
uitgebreide analyse van de demografieën rondom de kazernes. Hiervan zijn 
infographics per kazerne gemaakt. De infographics zullen met het bestuur worden 
gedeeld (actie).  
Burgemeester Poppens doet de suggestie om ook de burgemeesters te gebruiken in de 
voorlichting over het vrijwilligerschap richting de MKB’ers met medewerkers die 
vrijwilliger zijn. 

 
11. Rondvraag 

• Burgemeester Poppens vraagt om een toelichting van het aantal COVID gevallen. 
Mevrouw van der Hulst zal gevraagd worden om het bestuur hierover te 
informeren (actie).   

 
Stille procedure 
Er zijn geen verzoeken binnengekomen om de agendapunten onder de stille procedure te 
bespreken. De agendapunten 10 t/m 17 worden gehamerd en akkoord bevonden. 
 
12. Privacy beleid VrAA 

Het bestuur neemt kennis van het Actieplan privacy 2023 en stemt in met het privacy-
beleid voor de VrAA. 
 

13. Landelijk Crisisplan Extreem Geweld en Terrorisme 
Het bestuur neemt kennis van het Landelijk Crisisplan Extreem Geweld en Terrorisme 
en brengt de planvorming binnen de VrAA in overeenstemming met dit Landelijk 
Crisisplan. 
 

14. Rechtmatigheidsverantwoording 
Het bestuur stemt in met een verantwoordingsgrens van 1% in het kader van de 
rechtmatigheidsverantwoording. 

 
15. Selectielijst archief VrAA 2023 

Het bestuur stelt de Selectielijst VrAA 2023 waarin de bewaartermijnen voor analoge 
en digitale archiefbescheiden zijn opgenomen, vast. 
 

16. Termijnagenda en overzicht acties 
Het bestuur neemt kennis van de termijnagenda 2023/2024 en het overzicht van de 
acties. 
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17. Correspondentie- en TKN lijst 
Het bestuur neemt kennis van de correspondentielijst en de TKN lijst. 
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 


